
اخبارخبر كوتاه
مجیدی:تا غفوری جام را بالا نبرد به رکوردی فکر نمی کنم

اسکوچیچ بازی های استقلال را ببیند

اصولی: حمیداوی گفت كمک شما را نمی خواهم!

خزعلی: حضور زنان در ورزشگاه؟ اعلام خواهد شد!

که  روزی  گفت:تا  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
ووریا غفوری جام را بالا نبرد به هیچ مساله دیگری فکر 

نمی کنم.
دیدار  از  پیش  خبری  نشست  در  مجیدی  فرهاد 
استقلال و فولاد خوزستان که در مجموعه ورزشی آرارات 
برگزار شد اظهار داشت: با تیم بسیار خوبی بازی داریم. 
این تیم در بخش دفاعی تیم خوب و با نظمی است.  از 
زمانی که نکونام به تیم اضافه شده بهتر این کار را انجام 
می دهند و از تک فرصت ها بهتر استفاده می کنند.برای 
برد در بازی باید با هوش باشیم  و بازی را مدیریت کنیم 

چون با تیم خوبی بازی داریم.
 با نباختن شخصیت استقلال را به دست می آوریم

در  تیمش  ناپذیری  شکست  خصوص  در  وی  
مسابقات این هفته عنوان کرد:ابتدای فصل صحبت های 
باید  استقلال  گفتم  آنها  به  و  داشتم  بازیکنان  با  زیادی 
به  را  بود  شده  کمتر  سال  چند  این  در  که  شخصیتی 
هم  فصل  ادامه  در  را  روند  این  امیدوارم  بیاورد.  دست 

حفظ کنیم.
اعلام آخرین وضیعت مصدومان استقلال

مصدومیت  خصوص  در  استقلال  تیم  سرمربی 
بازی  این  به  غفوری  متاسفانه  گفت:  یامگا  و  غفوری 
از  بتوانیم  آینده  بازی  از  کنم  می  فکر  ولی  رسد  نمی 
نیست  ولی جدی  سرماخورده  یامگا  کنیم.  استفاده  او 
هم  مطهری  کرد.  خواهد  شرکت  امروز  تمرین  در  و 
آسیب جزئی دیده که امروز وضهیت وی را در تمرین 

بررسی می کنیم.
حذف استقلال و پرسپولیس فاجعه است و مسببان 

آن باید محاکمه شوند
و  استقلال  حذف  شایعه  خصوص  در  مجیدی 
پایان  این دو تیم در  اینکه تلاش  از آسیا و  پرسپولیس 
فصل بی ثمر می شود گفت: از شما سوال می کنم چه 
باید  باشد؟  این  از  بدتر  تیم  دو  برای  تواند  می  خبری 
شرکت  مسابقات  این  در  تیم  دو  این  که  کنند  افتخار 
این  مسبباان  مورد  در  هیچ صحبتی  است  جالب  کنند. 
انجام  موضوع نمی شود. من یک مصاحبه سال گذشته 
عقب  سال   10 را  تیم  این  استقلال  مدیران  که  دادم 

انداختند.
مجیدی  که  کردند  انتقاد  من  از  رسانه  از  برخی 
به دنبال بهانه است. این همه حاصل مدیریت برخی از 
آقایان.کسانی که مسبب این اتفاق هستند باید محاکمه 
شوند. نه تنها محاکمه نمی شوند بلکه مسئولیت بالاتر 

هم به آنها می دهند. این یک فاجعه برای فوتبال ملی 
است، با این همه هوادار دو تیم در لیگ قهرمانان شرکت 
نیست  قابل هضم  اصلا  مساله  این  که  من  برای  نکنند. 
فقط امیدوارم یک معجزه رخ بدهد و ما بتوانیم در لیگ 

قهرمانان آسیا شرکت کنیم.
وقتی از مدیران انتقاد کردم گفتند مجیدی فرار 

رو به جلو می کند
در  واکنشی  چه  که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
صورت حذف دارد گفت: چه واکنشی باید داشته باشیم؟ 
این مدیران بر چه اساسی وارد این باشگاه ها می شوند 
ولی  دهند  می  نشان  را  خود  کیفیت  آنها  دانم.  نمی  را 
آرشیو  در  من  مصاحبه  نیستند.  اینکاره  است  مشخص 
موجود است، بروید ببینید من چه گفتم. این همه از من 
ایراد گرفتند که مجیدی در حال بهانه گرفتن است و فرار 
به رو جلو است. AFC باید افتخار کند که این دو تیم در 

این جام حضور داشته باشند.
 بعد از 2 سال می خواهم جام حذفی را برای 

هواداران کسب کنم
وی در خصوص قرعه تیمش در جام حذفی گفت: 
همه تیم ها در جام حذفی قابل احترام هستند، تیمی که 
دنبال قهرمانی است برایش فرقی ندارد با چه تیمی بازی 
دارد،قبلا هم گفته ام، من 2 سال در فینال جام حذفی 
بودم ولی نشد جام بگیریم ولی این فصل خیلی انگیزه 

داریم که این جام را بگیریم.
سرمربی تیم ملی بازی های استقلال را ببیند

عملکرد  خصوص  در  استقلال  تیم  سرمربی 
بهترین  من  تیم  های  دفاع  گفت:  تیمش  دفاعی  خط 
ملی  تیم  سرمربی  امیدوارم  و   هستند  ایران  مدافعان 
لایق  من  بازیکنان  چون  ببیند  را  استقلال  های  بازی 
البته چیزی که در  تیم ملی هستند.  پیراهن  پوشیدن 
ما کم  است که  تیمی  دفاع  بینید حاصل  تیم من می 
گل خوردیم.وقتی یک تیم خوب دفاع می کند تنها 3 
مدافع در آن تلاش نمی کنند. من در استقلال بزرگ 
خواهند.  می  هجومی  بازی  استقلال  هواداران  شدم، 
نظر  مد  فوتبال  تا  دارد  زمان  به  نیاز  کمی  استقلال 
هستم  راضی  تیمم  از  کلا  کنیم.  ارائه  را  هوادارانمان 
ولی در تفکراتم این است که باید بیشتر کار کنیم که 

فوتبالی در خور هواداران بازی کنیم.
این حسن است که سرمربی فولاد ترکیب فردای 

استقلال را نمی داند
ترکیب  در  تغییرات  دلایل  در خصوص  مجیدی 
یک  با  بازی  هر  تیم  یک  کرد:اینکه  عنوان  تیمش 
بازیکنان  ببینید  است.  حسن  یک  کند  بازی  ترکیب 
اساس  بر  بازی  هر  در  که  دارند  کیفیت  چقدر  من 
به  من  کنم.  می  طراحی  را  تیمم  مقابل  تیم  آرایش 
گذارم  می  احترام  کنم  می  انتقاد  که  کسانی  همه 
فولاد  سرمربی  فردا  که  است  حسن  یک  این  ولی 
اینکه  تا  کنم  می  بازی  ترکیبی  چه  با  من  داند  نمی 
کند. بازی  ترکیب  یک  با  ها  بازی  تمام  در  تیم  یک 

بازیکنان استقلال در سیستم ما جا افتاده اند

وی افزود: در مورد جا به جایی بازیکنان باید بگویم 
عوض  را  سیسممان  بازی  هیچ  در  آبادان  نفت  جز  به 
باشیم  کرده  جا  به  جا  را  بازیکنان  است  نکردیم.ممکن 
ولی فقط یک بازی سیستم تیم را عوض کردیم.سیستم 
ما زیاد تفاوتی ندارد  و بازیکنان استقلال در این سیستم 

جا افتاده اند.
  در این زمین تمرین 

احساس کمر درد می کنم
کیفیت  خبرنگاران  امروز  اینکه  خصوص  در  وی 
زمین ورزشگاه آرارات را دیدند گفت: تو را به خدا من را 
یاد زمین نیاندازید چون واقعا شرمنده بازیکنانم هستم. 
من که مربی تیمم هستم در این زمین احساس کمر درد 
می کنم. چاره ای هم نداریم، شاهد هستم چمن خوب و 
با کیفیت در تهران نیست و مسئولان باشگاه هم تلاش 
کردند که یک زمین خوب برای ما بگیرند. جالب است 
تیم های شهرستانی است  اختیار  تمام زمین ها در  که 
ولی تیم من که یک تیم تهرانی است زمین تمرین خوب 
ندارد. یک جلسه تمرین از یک تیم شهرستانی گرفتیم 

ولی این هفته به ما زمین ندادند.
  تا غفوری جام را بالا نبرد 

به چیزی فکر نمی کنم
به  تیمش  فردا  اینکه  خصوص  در  مجیدی 
کند  می  پیدا  دست  برتر  لیگ  در  خوبی  رکوردهای 
گفت:من یک در صد هم به رکوردها فکر نمی کنم. نه 
فکر  اصلا  رکوردهایش  و  لیگ  پایان  به  نه  و  به شروع 
نمی کنم، به این مسائل جام نمی دهند. تا روزی که 
دیگری  مساله  هیچ  به  نبرد  بالا  را  جام  غفوری  ووریا 
فکر نمی کنم.تمام تمرکزم روی بازی های تیم است. 
قهرمان  کند  فکر  تیمی  اگر  و  مانده  زیادی  بازی های 
یک  که  است  این  مهم  است.  سم  برایش  شود  می 
چیزی را به دست آوردیم و مهم این است که داشته 
آوردن  دست  به  از  کردن  حفظ  کنیم.  حفظ  را  خود 

است. مهمتر  خیلی 
ناراحتی از مظاهری نمی بینم

سرمربی تیم استقلال در خصوص اینکه آیا رشید 
مظاهری ناراحت است یا خیر گفت: من ناراحتی نمی 
به  و  داریم  خوب  گلر   3 ما  کند.  می  تمرین  او  بینم. 
تا  تیمم  مدافعان  و  ها  هافبک  از جمله  بازیکنانم  همه 
تیم می شنوم  درون  که  مسائلی  دارم.  نیاز  فصل  آخر 
و  کند  می  تمرین  خوب  هم  مظاهری  ندارد.  واقعیت 

ندارد. مشکلی 

رئیس هیئت فوتبال خراسان می گوید که هیچ 
با مجموعه مستقر در شهرخودرو ندارد و  مشکلی 

رویکردش حمایتی است.
فدراسیون  رئیسه  هیات  عضو  اصولی  احسان 
ملی  مرکز  در  نمادین  مراسم  حاشیه  در  فوتبال 
فوتبال در گفتگو با خبرنگار اظهار داشت: تیم ملی 
فوتبال بانوان ما در یک رخداد تاریخی برای اولین 
تا در رقابت های جام  را پیدا کرد  این فرصت  بار 
ملت های آسیا حضور پیدا کند و با حضور معاونت 
و  جمهوری  محترم  ریاست  خانواده  و  زنان  امور 
جمعی از نمایندگان محترم مجلس شورای اسلامی 
زنان  امور  معاون  همچنین  و  بانوان  فراکسیون  و 
هیات  در  همکارانمان  و  جوانان  و  ورزش  وزارت 
رییسه ریاست محترم فدراسیون بازدیدی از اردوی 
تیم ملی انجام شد و گفتگویی در این حوزه انجام 

شد.
را  نکاتی  ملی  تیم  آفرینان  افتخار  افزود:  وی 
مطرح کردند و سرمربی تیم ملی در این خصوص 
صحبت کرد و بهرحال یک فضای حمایتی و تشویق 

این عزیزان مهیا شد که از حضور همه عزیزان هم 
تشکر می کنیم و ممنونیم.

داوران  لباس  مشکلات  خصوص  در  اصولی 
نفت  با مجموعه  قبل  از  قراردادی که  داد:  توضیح 
اعتبار  امسال هم  پایان  تا  و  بود  پارس بسته شده 
داشت، گفتگویی انجام شد و توقعاتی که ما داشتیم 
تایید  مورد  بود  شده  نهاده  آن  در  که  عددی  و 
گفتگوهایی  نبود.  منصفانه  ما  نظر  به  عدد  و  نبود 
شکل گرفت و در حال نهایی کردن آن هستیم و 
بخشی از آن هم نهایی شد. تا هم مواردی که ما 
در جهت تامین اقلام مورد نیاز داوران و هم عددی 
و  اسپانسر  مواردی که  و هم  پرداخت می شود  که 
حامی فدراسیون در حوزه داورها انتظار دارد نهایی 
خواهیم کرد و به زودی اعلام خواهد شد. البته کار 

خودش را بر اساس قرارداد قبلی انجام می شود.
او با وعده حل شدن مشکلات ادامه داد: این 
طرف  دو  تعهدات  و  ها  بند  و  بوده  جاری  قرارداد 
مشخص بوده و ما به دنبال این هستیم که صلاح 
فدراسیون و مجموعه فوتبال و به خصوص داوران را 

در این حوزه بالا ببریم. بابت این موضوع گفتگوهای 
مفصلی را انجام داده ایم. چیزی تا پایان سال نمانده 
و انشاالله که در قرارداد جدید اعمال خواهد شد و 
هم  با همین مجموعه  این حوزه  در  که  قراردادی 
خواهیم داشت، موارد و اشکالاتی که وجود داشت 

رفع خواهد شد.
به  واکنش  در  مشهد  فوتبال  هیئت  رئیس 
وضعیت تیم پدیده و نتایج ضعیف این تیم عنوان 
کرد: من در خصوص این موضوع مفصل کرده ام. ما 
هم نگران و ناراحت هستیم و از هیچ کوششی هم 
برای اینکه تیم از این وضعیت خارج شود فروگذار 
خواهیم  حمایت  و  کردیم  حمایت  کرد.  نخواهیم 
رسا  و  بلند  صدای  با  دوستان  که  هم  الان  کرد. 
گفتند کمک ما را نمی خواهند ولی ما تیم را متعلق 
به شهر و استانمان می دانیم و خودمان مسئول این 
زیاد  این حوزه موضوع بحث  موضوع می دانیم. در 
کرده ایم و امیدوارم نتایج را بتوانیم ببینیم و انشاالله 
از این وضعیت خارج شود. ما هیچ مشکلی با هیچ 
از  رویکردمان  و  نداشته ایم  ای  مجموعه  و  شخص 

ابتدا حمایتی بوده و هست.
مهدی  پیرامون  حواشی  خصوص  در  اصولی 
مهدوی کیا و همچنین حسین کنعانی زادگان گفت: 
ما در فدراسیون و هیات رییسه تقسیم کار داریم. 
حوزه کاری من مشخص است و من در فوتسال و 
تلویزیون در خدمت شما هستم.  بازاریابی و  بحث 
بقیه  شده  انجام  که  کاری  تقسیم  در  موارد  بقیه 

دوستان در خدمت هستند و توضیح می دهند.
سرپرست کمیته فوتسال در پایان در خصوص 
وضعیت ناظم الشریعه توضیح داد: آقای ناظم الشریعه 
را  مکانیزمی  یک  ما  و  دارد  قرارداد  سال  پایان  تا 
انتخاب سرمربی  به خصوص  انتخاب هایمان  برای 
باشیم  داشته  هایی  قالب  که  می کنیم  طراحی  ها 
و شخصی  بگیرد  قرار  ها  قالب  این  در  مصادیق  و 
که بیشترین قالب و تحقق شرایط را داشته باشد 
مهم  شود.  گیری  تصمیم  و  کنیم  ارائه  رییس  به 
ترین رویداد فوتسال هم مسابقات زیر 1۹ سال کافا 
هست که بیستم تا سی ام در قرقیزستان قطعی شد 

و برای آن موضوع هم تصمیم گیری می کنیم.

معاون رئیس جمهور در امور زنان از بررسی موضوع ورود زنان در 
ورزشگاه و انجام پیگیری ها در این زمینه خبر داد.

انسیه خزعلی که امروز میهمان ویژه تمرین تیم ملی فوتبال زنان 
بود و از نزدیک نظاره گر عملکرد شاگردان مریم ایراندوست بود و در 
جمع بازیکنان برای دقایقی به صحبت پرداخت، در هنگام خروج از 
مرکز ملی فوتبال در جمع خبرنگاران قرار گرفت و درباره مراسم امروز 
گفت: امروز به اینجا آمده بودم که دختران مان را ببینم و از آنها تشکر 
کنم؛ همچنین مراسمی هم تشکیل دادند و از آن استفاده کردیم. از 
اینکه امکانات به صورت مساوی تقسیم می شود و تبعیضی بین مردان 

و زنان وجود ندارد، خیلی خوشحال شدم.
خزعلی در ادامه صحبت های خود درباره تیم ملی فوتبال زنان 
گفت: از اینکه دختران ایران برای اولین بار به مسابقات قهرمانی آسیا 
صعود کردند، خیلی خوشحالم و برایشان آرزوی موفقیت می کنم؛ آنها 
قطعاً می توانند به جام جهانی صعود کنند و نشان بدهند که می توان 

با حفظ ارزش ها و معیارها در صحنه های مختلف اجتماع حاضر باشند.
معاون رئیس جمهور در امور زنان پاسخی هم به سوالات درباره 
ورود زنان به ورزشگاه ها داشت و توضیح داد: جلسات در حال برگزاری 

است و امیدواریم نتیجه اش  زودتر اعلام شود.
او درباره این که آیا زنان در بهمن ماه می توانند نظاره گر بازی تیم 
ملی در ورزشگاه باشند، پاسخ داد: این مربوط به تصمیم گیری کلان 

دولت است و امیدواریم این کار انجام شود.
انسیه خزعلی در واکنش به اولتیماتوم فیفا درباره موضوع ورود 
بدهید  اجازه  نیستند؛  که  نگفته  کسی  گفت:  ورزشگاه ها  به  زنان 

تصمیمی که گرفته می شود، اعلام خواهد شد.
پایانی صحبت های  زنان در بخش  امور  معاون رئیس جمهور در 
خود درباره شرایط آمادگی تیم ملی فوتبال زنان گفت: امکانات خوبی 
در اختیارشان قرار گرفته و حتی برای اولین بار با هوای اختصاصی 
حفاظت  شد  باعث  هم  و  شد  خستگی  از  مانع  هم  که  شدند  اعزام 

چنین  منطقه  و  اطراف  کشورهای  در  کمتر  که  شود  ایجاد  مناسب 
چیزی را شاهد هستیم.

آغاز بررسی مجدد مدارک استقلال و 
AFC پرسپولیس از امروز در

از  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  مسئولان 
امروز مدارک و اسناد جدید دو باشگاه استقلال 
قرار  ارزیابی  و  بررسی  مورد  را  پرسپولیس  و 

می دهند.
پس از شوکی که کنفدراسیون فوتبال آسیا 
به فوتبال ایران وارد کرد، دو باشگاه استقلال و 
پرسپولیس که در آستانه حذف از آسیا قرار دارند 
به صورت ضرب الاجل به اصلاح ساختار و اسناد 
تغییر  زمینه  شرایط  تغییر  با  تا  پرداختند  خود 
تصمیم AFC را ایجاد کرده و از حذف این دو 

نماینده فوتبال ایران از آسیا جلوگیری شود.
گذشته  روزهای  در  کشور  ورزش  دستگاه 
ساعات پر التهاب و پر کاری را گذراند و سرانجام 
از سوی  تعیین شده  پایان ضرب الاجل  از  قبل 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، اسناد و مدارک جدید 

به AFC ارسال گردید.
و  استقلال  باشگاه  دو  جدید  مدارک 
از امروز توسط کنفدراسیون فوتبال  پرسپولیس 
گفته  و  می گیرد  قرار  مجدد  بررسی  مورد  آسیا 
می شود طی یکی دو روز آینده وضعیت این دو 

باشگاه مشخص خواهد شد.
مسئولان دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
قرار  تایید  مورد  آنها  جدید  اسناد  تا  امیدوارند 
گرفته و بتوانند در فصل 22-21 هم در رقابتهای 

لیگ قهرمانان آسیا حضور داشته باشند.

اردوی تیم ملی فوتبال ایران از ۳ 
بهمن آغاز می شود

سوم  روز  از  ایران  فوتبال  ملی  تیم  اردوی 
بهمن ماه آغاز می شود.

تیم ملی فوتبال ایران در رقابت های انتخابی 
جام جهانی روزهای ۷ و 12 بهمن میزبان عراق 

و امارات است.
تیم  به گفته مجتبی خورشیدی سرپرست 
ملی ایران اردوی این تیم از روز 3 بهمن با حضور 
و  می شود  آغاز  داخلی  لیگ  در  شاغل  بازیکنان 
اضافه  اردو  این  به  لژیونرها  هم  بهمن   ۴ روز 

خواهند شد.
با  ایران  کرد  امیدواری  اظهار  خورشیدی 
عراق،  با  نخست  بازی  همان  در  پیروزی  کسب 
قطعی  را  قطر   2022 جهانی  جام  به  صعودش 

کند.

اکبر محمدی: دیدار با استقلال در 
جام حذفی فینال است

دیدار  به  گفت:  پیکان  باشگاه  مدیرعامل 
فینال  یک  به چشم  جام حذفی  در  استقلال  با 
حضور  حاشیه  در  محمدی  می کنیم.اکبر  نگاه 
جمع  در  بانوان  فوتبال  ملی  تیم  تمرین  در 
پاسخ  آنها  به سئوالات  و  قرار گرفت  خبرنگاران 
تیم  تقابل  درباره  پیکان  باشگاه  مدیرعامل  داد. 
یک  مرحله  در  استقلال  با  باشگاه  این  فوتبال 
هشتم نهایی جام حذفی گفت: بازی های حذفی 
بازی های  مهم.  لیگ  بازی های  و  است  حساس 
در  ولی  می شود  برگزار  بار  یک  فقط  حساس 
این بازی  لیگ فرصت جبران وجود دارد. ما به 
امیدواریم  می کنیم.  نگاه  فینال  یک  چشم  به 
استقلال  برابر  لیگ  در  که  ضعیفی  عملکرد 
خصوص  در  کنیم.محمدی  جبران  را  داشتیم 
آخرین وضعیت پرونده شکایت از باشگاه پیکان 
 )CAS( ورزش  عالی  دادگاه  در  سایپا  از سوی 
تصریح کرد: به صورت ویدئو کنفرانس در جلسه 
ما  باشگاه  به  ایمیلی  اخیراً  شدیم.  CASحاضر 
اینکه تصمیم گیری  بر  ارسال شده است مبنی 
را  لوایح  ما  انداخته اند.  تعویق  به  را  پرونده  این 
پاسخ  در  پیکان  باشگاه  مدیرعامل  دادیم.  ارائه 
برای  امسال  باشگاه  این  چرا  که  سئوال  این  به 
در  نداد؛  انجام  اقدامی  حرفه ای  مجوز  گرفتن 
این  پرسپولیس  و  استقلال  حذف  با  که  حالی 
شانس را داشت که آسیایی شود، گفت: صادقانه 
بگویم سال گذشته اقدام کردیم ولی آنقدر چک 
لیست بلند بالایی بود که نتوانستیم آن را فراهم 
کنیم. برای همین سعی کردیم وارد این موضوع 
با  فصل  این  شود.  فراهم  ساختها  زیر  تا  نشویم 
قدرت وارد می شویم و امیدوارم مجوز را بگیریم. 
بانوان و حضور در  تیم  برای  محمدی همچنین 
جام ملت های آسیا آرزوی موفقیت کرد و گفت: 
امیدوارم این تیم توفیقات بهتری در جام ملت ها 
به دست بیاورد. باشگاه پیکان هم در سه رشته 
هر  امیدوارم  می کند.  تیمداری  بانوان  ورزشی 

سال تیم های بانوان ما بیشتر شود.

تارتار: در ذوب آهن جایی برای 
نگرانی نداریم

تبریز  در  او  تیم  که  می گوید  تارتار  مهدی 
و مقابل تراکتور به دنبال سه امتیاز خواهد بود.

از  پیش  آهن  ذوب  سرمربی  تارتار  مهدی 
هفته  در  تراکتور  با  دیدار  برای  تبریز  به  سفر 
دوازدهم لیگ برتر اظهار داشت: از اینکه با تیم 
ذوب آهن به تبریز سفر می کنم خیلی خوشحالم. 
تیم  با  تبریز  شهر  در  را  خوبی  خاطرات  من 
گسترش فولاد داشته ام و می دانم که مردم تبریز 
بسیار خونگرم و مهمان نواز هستند. امیدوارم که 
همیشه خوش و خرم باشند. او در خصوص بازی 
فردا گفت: با توجه به شکست دو تیم در هفته 
گذشته، هر دو تیم به دنبال سه امتیاز هستند و 
این بازی خیلی برای هر دو تیم اهمیت دارد. تیم 
ما هم با اینکه بازی بسیار خوبی برابر پرسپولیس 
بیاورد.   دست  به  امتیاز  نتوانست  داد،  انجام 
تارتار ادامه داد: بچه ها شرایط را در طول هفته 
بچه  با  روحی  نظر  از  هم  می کنند.  درک  کامل 
ها صحبت کردیم و هم از نظر فنی کار کردیم. 
فکر می کنم این بازی برای بچه های ما متفاوت 
خواهد بود و انگیزه ای که در آنها می بینم ما را 
یک  بتوانیم  امیدوارم  می کند.  امیدوار  آینده  به 
بازی خوب ارائه بدهیم و با تمرکز بالا سه امتیاز 
بازی را به دست بیاوریم.سرمربی ذوب آهن در 
تراکتور  با  بازی  برای  تیم  این  غایبان  خصوص 
عنوان کرد: خدا را شکر مصدوم و محرومی برای 
خوبی  شرایط  ها  بچه  همه  و  نداریم  بازی  این 
دارند. آقای صدقی آسیب دیدگی جزئی دارد که 

فکر می کنم انشاالله مرتفع شود.

رقیب اصلی تیم ملی ایران در ترکیه 
اردو می زند

تیم ملی فوتبال کره جنوبی در ترکیه اردو 
برگزار می کند.

تیم ملی کره جنوبی رقیب اصلی تیم ملی 
جهانی  جام  انتخابی  مسابقات  در  کشورمان 

2022 در کشور ترکیه اردو می زند.
ملی  تیم  کره  های  رسانه  اعلام  طبق 
می  اردو  ترکیه  آنتالیا  شهر  در  کشور  این 
اردوی  این  در  ای  کره  است  قرار  زند. 
و  ایسلند  ملی  تیم  مصاف  به  تدارکاتی 

بروند. مولداوی 
و  لبنان  با  دیدار  دو  برای  را  خود  کره 
سوریه در انتخابی جام جهانی 2022 آماده می 
امتیاز   16 با  اکنون  اسکوچیچ  شاگردان  کند. 

صدرنشین گروه اول است.
ترین  نزدیک  امتیاز  با 1۴  کره جنوبی هم 
تیم به ایران است. یوزها اگر در دیدار پیش روی 
خود مقابل عراق برنده شوند صعودشان به جام 

جهانی 2022 قطعی می شود.

برنامه مرحله یک هشتم نهایی جام 
حذفی اعلام شد

نهایی  هشتم  یک  مرحله  مسابقات  برنامه 
فصل  خرمشهر(  آزادسازی  یادواره  حذفی)  جام 

1۴01-1۴00 اعلام شد.
برنامه مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی 

اعلام شد
زیر  شرح  به  حذفی  جام  مسابقات  برنامه 

است:
دوشنبه 2۷ دی

 - سپاهان  مبارکه  فولاد  اراک-  آلومینیوم 
ساعت 1۴- ورزشگاه امام خمینی)ره( اراک

خیبر خرم آباد-صنعت نفت آبادان - ساعت 
1۴- ورزشگاه تختی خرم آباد

ساعت   - خوزستان  فولاد  کرمان-  مس 
1۴:30 - ورزشگاه امام علی)ع( کرمان

 – پرسپولیس  اصفهان-  آهن  ذوب 
ساعت1۵:30 - ورزشگاه فولادشهر فولادشهر

سه شنبه 2۸ دی
 - سیرجان  گهر  گل  مازندران-  نساجی 

ساعت 1۴- ورزشگاه متعاقباً  اعلام می شود.
ساعت   - مشهد  پدیده  رفسنجان-  مس 

1۴:30 - ورزشگاه شهید زینعلی سرچشمه
نفت مسجد سلیمان-خلیج فارس ماهشهر 
محمدی  بهنام  ورزشگاه   -  1۴:30 ساعت   -

مسجد سلیمان
پیکان تهران- استقلال - ساعت 1۵:30 - 

ورزشگاه پاس قوامین تهران

عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
درباره کنعانی زادگان صحبت نکرد!

فوتبال  فدراسیون  رئیسه  هیات  عضو 
محمدحسین  ماجرای  درباره  صحبت  از 
خودداری  ایران  ملی  تیم  مدافع  کنعانی زادگان 

کرد.
تیم  مدافع  زادگان  کنعانی  محمدحسین 
تیم  در  حاضر  حال  در  که  ایران  فوتبال  ملی 
دلیل  به  اخیراً  می کند،  بازی  قطر  الاهلی 
است.  شده  خبرساز  صوتی  فایل  چند  افشای 
غیر  مکالمات  حاوی  که  فایل ها  این  انتشار 
جامعه  در  گسترده ای  انتقاد  با  است،  اخلاقی 

همراه شده است.
هیات  اعضای  از  یکی  اصولی  احسان 
رئیسه فدراسیون فوتبال که امروز سه شنبه در 
بود،  پاسخگوی خبرنگاران  ملی  تیم های  کمپ 
در واکنش به این موضوع گفت: در فدراسیون 
حوزه  است.  گرفته  صورت  کار  تقسیم  فوتبال 
اگر سئوالی درباره فوتسال  من مشخص است. 
هستم.  پاسخگو  باشد،  بازاریابی  و  تلویزیون  و 
خدمتتان  در  دوستان  سایر  موارد  بقیه  درباره 

هستند.

واکنش یک پیشکسوت فوتبال به 
حواشی کنعانی زادگان: بازیکن ملی 

باید بداند یک آدم معمولی نیست
مجازی  فضای  در  مسائلی  گذشته  روز  از 
کنعانی  حسین  براینکه  مبنی  شده  مطرح 
بوده  عرف  از  خارج  روابط  دنبال  به  زادگان 
فوتبالی  محافل  در  مختلفی  های  واکنش  که 
کمیته  شود  می  گفته  حتی  است.  داشته 
اخلاق قرار است به این ماجرا ورود کند. اینکه 
ایجاد  دنبال  به  ملی  تیم  اردوی  در  بازیکنی 
از مسائلی است  بوده  برای خود  چنین فضایی 
واقعا  پرسید  باید  و  دارد  زیاد  تامل  به  نیاز  که 
نقش سرپرست و دیگر عوامل تیم ملی چیست 
می  اجازه  چنین  به خود  ملی  بازیکن  یک  که 

دهد.
در همین رابطه خبرنگار ورزشی فارس با 
این  در  وی  که  کرده  گو  و  گفت  شرفی  اصغر 
باید  ملی  تیم  مسئولان  داشت:  اظهار  زمینه 
آنها نمی  اما  را بیشتر جمع کنند  حواس خود 
بیفتند  راه  ملی  تیم  های  بازیکن  دنبال  توانند 
همراهی  را  وی  هم  بازیکن  اتاق  در  حتی  و 
مربیگری  زمان  در  باشند.  مراقبش  و  کرده 
پرویز دهداری ماجرایی داشتیم که سر چنین 
زدند.  هم  چاقو  ملی  تیم  بازیکن  به  روابطی 
دید  باید  نیست.  سرمربی  تقصیر  مسائل  این 
بازیکنی که چنین کاری می کند چه تفکراتی 

دارد؟
در  به شهرتی که  توجه  با  اضافه کرد:   وی 
فوتبال برای یک بازیکن به وجود می آید، باید 
تیم  سرپرست  کنیم.  سازی  فرهنگ  آنها  برای 
در  باید  بازیکن  کند.  بچه داری  نمی تواند  ملی 
جای دیگری آموزش، تعلیم و تربیت ببیند. در 
آموزش چنین چیزهایی  دیگر جای  ملی  سطح 
و  نبوده  بازیکنان  سر  بر  اول  از  نظارت  نیست. 
نشده  تعریف  ملی  تیم  بازیکنان  برای  جایگاه 
آدم  بداند  باید  ملی پوش  بازیکن  یک  است. 
معمولی نیست. آیا به کنعانی زادگان این موضوع 
را یاد داده اند؟ وی به عنوان الگو نباید هر کاری 
کند. ما باید برای بازیکنان مان کلاس بگذاریم و 

به آنها آموزش صحیح بدهیم.

قربانی: تو كه پرونده تبانی داری دنبال مربیگری نباش!
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سرمربی رایکا انتقادات تندی را متوجه افرادی کرد که به دنبال 
نتیجه نگرفتن این تیم و نیمکتمربیگری اش بودند.

اول  دسته  لیگ  در  تیمش  شرایط  خصوص  در  قربانی  پیروز 
هفته های  برد  از  بعد  گفت:  و  کرد  آغاز  اینچنین  را  صحبت هایش 
گذشته مقابل شهرداری آستارا شرایط تیم مان خوب شد. ما یک هفته 
تحمل  را  زیادی  فشارهای  بازی  این  از  قبل  داشتیم.  سخت  بسیار 

کردیم اما خدا را شکر بعد از این برد، به یک آرامش نسبی رسیدیم.
وی ادامه داد: کفتارهایی که در طول هفته گذشته به تیم لطمه 
زده بودند، بعد از این برد دوباره به لانه های خود رفته و منتظرند که 
اما  کنند  شروع  را  حاشیه سازی های شان  تا  نگیرد  نتیجه  دوباره  تیم 

هواداران رایکای بابل مواظب باشند تا مخالفان به تیم لطمه نزنند.
را  تندی  ادامه صحبت هایش کنایه  بابل در  رایکای  تیم  سرمربی 
متوجه یکی از مربیان شمالی کرد که به دنبال نیمکت این باشگاه است: 

بعد از بازی حذفی که منجر به حذف تیم ما شد، فشارهای زیادی به تیم 
وارد شده بود و افراد معلوم الحال برای رسیدن به صندلی مربیگری در رایکا 
همه کار کردند. ما مربی ای داریم که در کمیته اخلاق پرونده تبانی دارد اما 
قبل از بازی مقابل شهرداری آستارا با کادر فنی من تماس گرفت و اعلام 
کرد که من قرار است سرمربی این تیم شوم و شماها در کادر فنی تیم 
من هستید. به این آقایان توصیه می کنم اول پرونده تبانی خود را درست 
کنند و سپس به مربیگری فکر کنند. تیمی که 10 گل می خورد قطعا 

مربی اش مقصر است و نه بازیکنان.
گفتم  هم  اول  روز  از  گفت:  تیمش  شرایط  به  اشاره  با  قربانی 
که رایکای بابل کم هزینه ترین تیم ایران است و نیاز به زمان دارد تا 
شرایطش بهتر شود اما دوستان صبر نداشتند و مدام تیم ما را تحت 
فشار قرار می دادند، من همان موقع هم گفتم تیم رایکای از هفته دهم 

به بعد شرایطش بهتر خواهد شد.

سرمربی رایکا از مدیران این باشگاه خواست تا حمایت بیشتری 
از این تیم داشته باشند: به نظرم باشگاه باید حمایت بیشتری از من 
انجام می داد. همیشه گفته ام که در دوران برد به هیچ کس نیاز ندارم 
اما در زمان باخت همه باید به تیم کمک کنند تا شرایطش بهتر شود. 
گرفتن  برای  راهی  هر  از  و  کنم  کار  سلامت  می کنم  سعی  همیشه 
نتیجه استفاده نمی کنم. همیشه می دانم که سلامت کار کردن تاوان 
دارد و من هم باید تاوان آن را بدهم. به دوستان توصیه می کنم از راه 

سالم به دنبال نتیجه گرفتن باشند.
قربانی در پایان در خصوص اینکه آیا مطالبات بازیکنان و کادر 
فنی پرداخت شده است یا خیر، گفت: باید بگویم شرمنده کادرفنی 
از  آنها  معاش  امرار  راه  و  ایستاده اند  من  پای  همه جوره  آنها  هستم، 
همین راه است. ما که حسن نیت خود را ثابت کرده ایم و امیدوارم 

باشگاه به تعهدات خود عمل کند.

وزارت ورزش روسیه اعلام کرد پاداش ورزشکاران مدال آور این 
کشور در رقابت های المپیک توکیو پرداخته شده است.

مدال  توکیو،  المپیک  های  رقابت  اتمام  از  بعد  ماه  پنج  حدود 
آوران کشور روسیه در بازی های المپیک تابستانی و پارالمپیک در 
از ۸23 میلیون روبل جوایز خود را دریافت  توکیو در مجموع بیش 
کردند. اولگ ماتیتسین وزیر ورزش در نشست خبری در مرکز روابط 

عمومی دولت روسیه اعلام کرد واریز پاداش به ورزشکاران انجام شده 
و هر ورزشکاری که موفق به کسب مدال شده موفق به دریافت جایزه 
و  بسیار سخت  “در شرایطی  ماتیسین گفت:  اولگ  است.  خود شده 
های  محدودیت  روزهای  در  روسیه  کشور  ورزشکاران  فرسا،  طاقت 
المپیک  بازی های  ویروس کرونا و شرایط قرنطینه برای شرکت در 
توکیو در سال 2022 آماده می شدند. بر اساس تصمیم دولت روسیه، 

مجموع جوایز پرداختی به برندگان و برندگان مدال های بازی های 
المپیک بالغ بر ۸23.۹ میلیون روبل )حدود 330 میلیارد تومان( بود.”
تا هشت  تاریخ 23 جولای  از  توکیو که  المپیک  بازی های  در 
آگوست برگزار شد، ورزشکاران کشور روسیه ۷1 مدال کسب کردند. 
تا  اگوست  تاریخ 2۴  بین  از  پارالمپیک  رقابت های در  همچنین در 
پنج سپتامبر نیز ورزشکاران روسی موفق به کسب 11۸ مدال شدند.
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